

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN PAPER & CARDBOARD FACTORIES Date: 28-07-2024 10:05:40 AM Subject: Invitation to attend an Extraordinary General Assembly Meeting</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: مصانع الورق والكرتون الأردنية التاريخ: AM 10:05:40 2024-07-28 الموضوع: دعوة لحضور اجتماع الهيئة العامة غير عادي</p>
<p>The Board of Directors of JORDAN PAPER & CARDBOARD FACTORIES cordially invites you to attend the company's Extraordinary General Assembly Meeting which will be held at 12:00 on 14-08-2024 at google meet to discuss the following matters:</p>	<p>يسر مجلس ادارة شركة مصانع الورق والكرتون الأردنية دعوتكم لحضور اجتماع الهيئة العامة غير العادي للشركة المنوي عقده بتاريخ 14-08-2024 الساعة 12:00 في عبر وسائل الاتصال الالكتروني المرئي والمسموع وذلك لمناقشة جدول الاعمال التالي:</p>
<p>Subject:</p>	<p>الموضوع:</p>
<p>Liquidation and dissolution of the Company</p>	<p>تصفية الشركة وفسخها</p>
<p>Discussing the legal status and reasons for voluntarily liquidating the company and discussing the Board of Directors' decision taken at its fourth meeting held on 6/13/2024. 2- Review the consolidated financial statements of the Paper and Cardboard Mills Company SAOC. And its affiliated companies (First Product Company for Paper and Cardboard Industry LLC), audited ending on 06/30/2024. 3- Appointing the liquidator and determining his fees and powers.</p>	<p>1- مناقشة الوضع القانوني والأسباب الموجبة لتصفية الشركة اختياريا ومناقشة قرار مجلس الإدارة المتخذ في اجتماعه الرابع المنعقد بتاريخ 2024/6/13. 2- الاطلاع على البيانات المالية الموحدة لشركة مصانع الورق والكرتون م.ع.م. والشركات التابعة لها (شركة المنتج الاول لصناعة الورق والكرتون ذ.م.م.) المدققة المنتهية بتاريخ 2024/06/30 3- تعيين المصفي وتحديد اتعابه وصلاحياته .</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Rula Khoury</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Rula Khoury</p>